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Hallituksen kokous 4/2024 
STAABI TAMPEREEN YLIOPISTON HALLINTOTIETEITÄ 
OPISKELEVIEN YHDISTYS RY 
 
Aika: Maanantai 5.2. klo 8:15 
 
Paikka: Tampereen Yliopisto Pinni A3112 (Kalevantie 4, 33100 Tampere) & Zoom
 
Läsnä: Ada Siikaluoma 

Akseli Laiho 
 Ella Lavaste 

Tomi Pirinen 
Aava Luoma 

 Magdalena Honkasalo 
  

 
Krista Rannikko 

 Emma Jaakola 
 Tatu Heiskanen 
 Oskar Mannelin 
 Anna Hietaniemi 
 Jenna Jääskeläinen 
 Linda Lepistö

 
 

Asiakohdat 

1.  Kokouksen avaus 
2.  Kokouksen järjestäytyminen 
3. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 
4. Hallituksen ulkopuolisten jäsenten läsnäolo- ja puheoikeus 
5. Kokouksen esityslistan hyväksyminen 
6. Ilmoitusasiat: Kuulumiskierros 
7. Talousasiat 
8.  Edellisen kokouksen pöytäkirjan tarkastaminen 
9.  Remburssi ry:n vuosijuhlamatkojen budjetointi 
10.  Hallitusnauhan hankinnan budjetointi 
11.  Domainhotellin lisenssin budjetointi  
12.  IT-palveluiden budjetointi 
13.  Langattoman bluetooth-lähettimen budjetointi 
14.  Dynamic duo -kaverisitsien budjetointi 
15.  Jäsenistötapahtuman järjestämistiimiin ilmoittautuminen 
16.  Indecs ry:n 38. vuosijuhlat 
17.  Muut esille tulevat asiat 
18.  Kokouksen päättäminen 
 

 



 
 
HALLITUKSEN KOKOUS 4/2024 KLO 8:15-9:48 
STAABI TAMPEREEN YLIOPISTON HALLINTOTIETEITÄ 
OPISKELEVIEN YHDISTYS RY 
 

 

2 
 

1 Kokouksen avaus 

 
Puheenjohtaja avaa kokouksen ajassa 8:17. 
 

2 Kokouksen järjestäytyminen 

 
Esitys: Valitaan kokouksen puheenjohtajaksi Ada Siikaluoma ja sihteeriksi Akseli 
Laiho. Tarkastetaan pöytäkirja seuraavassa kokouksessa.  
 
Päätös: Hyväksytään esitys sellaisenaan. 

3 Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 

Staabin sääntöjen pykälä 11 lausuu kokouksen laillisuudesta ja 
päätösvaltaisuudesta: “Hallituksen kokous on laillinen, kun siitä on ilmoitettu 
hallituksen jäsenille henkilökohtaisesti vähintään yksi (1) vuorokausi aikaisemmin. -- 
Hallituksen kokous on päätösvaltainen, kun saapuvilla on puheenjohtaja tai 
varapuheenjohtaja sekä vähintään puolet hallituksen jäsenistä. 

Esitys: Todetaan kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 

 
Päätös: Todetaan kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 
 

4  Hallituksen ulkopuolisten jäsenten läsnäolo- ja puheoikeus 
 
Myönnetään läsnäolo- ja puheoikeus Oskar Mannelinille, Anna Hietaniemelle, Linda 
Lepistölle ja Jenna Jääskeläiselle. 

5 Kokouksen esityslistan hyväksyminen 

 
Esitys: Hyväksytään esitys sellaisenaan 
 
Muutosesitys: Lisätään kohta 16 Indecs Ry:n 38. vuosijuhlat 
 
Päätös: Hyväksytään esityslista muutoksilla ja numeroidaan loput kohdat 
juoksevasti.  
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6 Ilmoitusasiat: Kuulumiskierros  

Linda Lepistö saapuu ajassa 8:22 
 
Esitys: Merkitään tiedoksi. 
 
Aava:  
Harkkakyykkä järjestettiin onnistuneesti. Hyvää palautetta saatiin osallistujilta, 
yhteistyöjärjestöiltä sekä jodelista. Rahaa käytettiin 5 euroa.  
 
Pilkkipäivän järjestetään tämän viikon keskiviikkona yhdessä tapahtumasektorin 
kanssa. 
 
Pikkupääsiäisen tiimoilta tapasin tappareiden kanssa OKA:n ja TLK:n edustajia. 
 
Hyvinvointiviikon ja wapun suunnittelu on aloitettu. 
 
Helmikuun kuukauden vapaa-aika sekä liikunta tapahtumat on julkaistu ja ne on 
järjestänyt sektoreiden toimihenkilöt. 
 
Oskar: 
Harkkakyykkä valokuvattu. Valokuvien julkaisualustoja mietittävä. Hato:n 
kuvauksen tällä viikolla. 
 
Ella:  
 ⁃ Helmikuun Kolmiot tuli ulos viime viikolla ke 31.1. Teemana on SporttiKolmiot. 
 ⁃ Graffojen printtilaatu oli huono, mutta ei voi enää mitään. Keskustelu Granon 
kanssa seuraavan tilauksen yhteydessä. 
 ⁃ Kolmioiden helmikuun Kide.app lipunmyynnissä (ma 12.2.) päästään viimein 
kokeilemaan captcha-toimintoa, jonka pitäisi estää bottien toiminta. Toivotaan 
parasta! 
 ⁃ Kolmioilla on oma rasti viime vuoden tavoin Hervannan Laskiaisriehassa 13.2. 
 ⁃ Passimerkki on työn alla, jakoon maaliskuun Kolmioilla 
 
 ⁃ Puheenjohtajisto tapaa tänään 5.2. klo 18.30 
 ⁃ Haton valokuvaus ja perehdytys to 8.2. 
 
Emma: 
Tänään 5.2. alkaa kaverisitsien lipunmyynti. Pidettiin palaveri pikkupääsiäisestä 1.2. 
ja julkaistiin love-etkojen eventti. Saatiin myös maanantaina kideapp- perehdytystä 
Veeralta ja tänään tavataan Veera vielä talous- ja budjetointikeskustelun 
merkeissä. 
 
Krista: 

https://kide.app/
https://kide.app/
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 Viestintäsektorin arki etenee suhteellisen tasaisesti. Tapaamme viestintätiimin 
kanssa torstaina ja suunnittelemme vuoden ensimmäistä podcastjaksoa. 
 
Jenna: Kolmea eri kohdetta kontaktoitu työelämätapahtumia varten. 
 
Anna:  
Kansainvälisyysvastaava on tavannut muiden Johto ry:n ainejärjestöjen kv-
vastaavien kanssa. Tapaamisessa ideoitiin tapahtumia vuoden ajalle. Seuraava 
tapaaminen on sovittu ja tulemme keskittymään TREY:n kansainvälisyys-tuen 
hakemuksen viimeistelyyn. Yhteistyö myös MAB:in ulkopuolisten ainejärjestöjen 
kanssa on aloitettu ja suunnitteilla on kv-tapahtumia keväälle. Kv-sitsien 
päivämäärä on varmistunut. 
 
Linda: Kv-opiskelijat aloittavat opintonsa tänään. 
 
Tatu:  
⁃ Edunvalvontatiimi tapasi 31.1. 
⁃ Hallintotieteiden suunnitteluryhmä tapaa ensimmäistä kertaa tänä vuonna 5.2. 
⁃ TREYltä tullut kutsu kopotoimijat -24 ryhmään ja ensimmäisestä Kupillisesta 
kopoa tullut tietoa 
 
Magda:  
Tuutorvastaava tapaa tänään 5.2. pääainejärjestöjen tuutorvastaavat, käymme läpi 
mm. maisterituutoroinnin vastuunjakoa ja yleisiä tuutoroinnin periaatteita, kuten 
miten toimia henkilötietojen kanssa. Tänään on myös viimeinen päivä hakea 
tuutoriksi, viime viikolla TREYltä saatujen väliaikatietojen mukaan tuutorhakijoiden 
sen hetkinen määrä vastaa noin aiempia vuosia, tästä huolimatta päätettiin laittaa 
lisää viestintää liikenteeseen, kiitos viestintäsektorille upean tuutortiktokin 
tekemisestä.  Tuutoriltakoulu pidetään ensi viikon perjantaina. 
 
Akseli:  
Arki rullaa normaalisti. Lovejen lipunmyynti sujunut hyvin ja tulevan Hoplopin tila 
saatu varattua.  
 
Ada: 
Strategiatyöryhmän tapaaminen järjestetään 8.2. 
 
Hyvinvointiviikon järjestäminen etenee ja suurin osa tapahtumista on lukotettu. 
 
Hallituskummit odottavat hallituslaisten yhteydenottoa ensimmäisen tapaamisen 
sopimiseksi. 
 
Äänentoistolle on laadittu oma vuokrasopimus. 
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Uudistettua kerhotoiminnan ohjesääntöä on alettu kirjoittamaan puhtaaksi. 
 
Puheenjohtaja on kirjoittanut vuoden ensimmäisen tekstin Staapisen 
puheenjohtajan palstalle. 
 
Päätös: Merkitään tiedoksi 

7 Talousasiat 

 
Talousvastaava käsitteli talousasiat. Uusi kuukausittain ilmestyvä, talouden 
jäsenistöviestinnän edistämiseen pyrkivä talouskatsauskonsepti on saatettu alkuun. 
Ensimmäinen, tammikuun talouskatsaus, julkaistaan pian Staabin nettisivuilla ja 
julkaisusta tiedotetaan jäsenistölle sekä viikkotiedotteessa että muissakin 
viestintäkanavissa. Todetaan, että staabi.fi -domainin lisenssin uusimiseen 
käytettiin 15 euroa. Pankkikortit on saatu käyttöön. 
Likviditeettiä on tarpeeksi yhdistyksen toiminnan jatkamiseksi. 
 

8  Edellisen kokouksen pöytäkirjan tarkastaminen 
Esitys: Tarkistetaan edellisen kokouksen (3/2024) pöytäkirja  
 
Muutosesitys: Tarkistetaan edellisen kokouksen pöytäkirja. Hyväksytään pöytäkirja 
muutoksilla.  
 
Päätös: Hyväksytään pöytäkirja muutoksilla.  

9  Remburssi ry:n vuosijuhlamatkojen budjetointi  
Esitys: Budjetoidaan Remburssi ry:n 37. vuosijuhlien matkakustannuksiin 160 euroa.  
 
Päätös: Hyväksytään esitys sellaisenaan 

10  Hallitusnauhan hankinnan budjetointi 
 

Hallitusnauha oli lopussa. Hyrskyllä oli varastossa n. 15m hallitusnauhaa, jonka he 
toimittavat samantien. Lopun 15 metrin toimitusaika on noin 5 viikkoa. Tilaus on 
vahvistettu jo ennen hallituksen kokousta, jotta uudet hallituslaiset saavat varmasti 
hallitusnauhansa ennen edustusvujuja. Nauhaa tilattiin 30 metriä.  
 

https://staabi.fi/
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Esitys: Todetaan, että hallitusnauhan hankintaan käytettiin 290 euroa. Lisätietoa: 
hallitusnauha oli aivan lopussa. Hyrskyllä oli varastossa n. 15 metriä hallitusnauhaa, 
jonka he toimittavat samantien. Lopun 15 metrin toimitusaika on noin 5 viikkoa. 
Vahvistin tilauksen jo ennen hallituksen kokousta, jotta uudet hallituslaiset saavat 
varmasti hallitusnauhansa ennen edustusvujuja. 
 
Päätös: Hyväksytään esitys sellaisenaan 

11  Domainhotellin lisenssin budjetointi 

 
Esitys: Todetaan, että Domainhotellin lisenssin uusimiseen vuodeksi käytettiin 148 
euroa. 
 
Päätös: Hyväksytään esitys sellaisenaan 
 

12 IT-palveluiden budjetointi  

 
Esitys: Budjetoidaan IT-palveluihin koko vuodelle 1650 euroa.  
 
Päätös: Hyväksytään esitys sellaisenaan 

13 Langattoman bluetooth-lähettimen budjetointi  

 
Vastaanotin helpottaa tapahtumissa musiikin toistamista, koska laitteen avulla 
voidaan musiikkia toistaa bluetoothin avulla ja kenenkään puhelinta ei tarvitse 
jättää kiinni aux-piuhaan.  
 
Esitys: Budjetoidaan 20 euroa langattoman bluetooth-lähettimen hankintaan. 
 
Päätös: Hyväksytään esitys sellaisenaan 
 

14 Dynamic duo -kaverisitsien budjetointi 

 
Esitys: Budjetoidaan Dynamic Duo -kaverisitseihin 3150 euroa. 
 
Päätös: Hyväksytään esitys sellaisenaan 
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15 Jäsenistötapahtuman järjestämistiimiin ilmoittautuminen 

 
Esitys: Avataan jäsenistötapahtuman järjestäjätiimiin ilmoittautuminen ajalle 
7.2.2024 - 17.2.2024. Tiimiin valitaan ilmoittautumisjärjestyksessä. Ilmoittautuminen 
voidaan sulkea aikaisemmin, mikäli tiimi on täynnä ennen ilmoittautumisen 
sulkeutumista. 
 
Päätös: Hyväksytään esitys sellaisenaan 

16  Indecs Ry:n 38. vuosijuhlat 

 
Esitys: Valitaan kaksi edustajaa Indecs ry:n 38. vuosijuhlille ja budjetoidaan 115 
illalliskortteihin ja lahjaan 
 
Muutosesitys: Valitaan Ella Lavaste ja Krista Rannikko edustamaan Indecs ry:n 38. 
vuosijuhlille ja budjetoidaan 115 illalliskortteihin ja lahjaan. 
 
Päätös: Hyväksytään esitys muutosesityksen mukaan. 

17 Muut esille tulevat asiat 

 
Keskusteltiin Haton virkistäytymistä 
Keskusteltiin kaluston vuokraamisesta 
Keskusteltiin hallituksen ja toimareiden paidoista 
 
Oskar Mannelin, Anna Hietaniemi, Linda Lepistö ja Jenna Jääskeläinen poistuvat ajassa 9:23  
 
Keskusteltiin vuosijuhlista 
Keskusteltiin palautteesta 

18 Seuraava kokous 

Oskar Mannelin ja Anna Hietaniemi saapuvat klo 9:47 
 
Esitys:  Seuraava hallituksen kokous järjestetään 12.2.2024 klo 8.15 alkaen tilassa 
Pinni A3112. 
 
Päätös: Hyväksytään esitys sellaisenaan. 
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19 Kokouksen päättäminen 

 
Puheenjohtaja päättää kokouksen ajassa 9.48. 

 
Allekirjoitukset: 

 
 
 
___________________________                _________________________ 
 
Puheenjohtaja     Sihteeri 
Ada Siikaluoma     Akseli Laiho 
 
 


